
wanneer er een moment in uw
betoog is voor een middagpauze? Ik
denk niet dat wij voor de middag-
pauze helemaal met uw betoog
klaarkomen.

Minister De Vries: Ik zou het
bezwaarlijk vinden om niet op een
ordelijke wijze het armoededossier
met de Kamer te kunnen bespreken.
Ik heb nu inleidende opmerkingen
gemaakt en kom toe aan zaken
waarover verschillende partijen zich
uitgesproken hebben, ook met
voorstellen. Dit is misschien
inderdaad een moment om te
schorsen.

De voorzitter: Dan had ik een goed
vermoeden.

De algemene beraadslaging wordt
geschorst.

De vergadering wordt van 12.57 uur
tot 13.45 uur geschorst.
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De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan dat de

Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Ik stel voor, de
stukken 24605, 24657, 24790, 24830,
24871, 25025, 25070, 25120, 25040,
25235, 25236, 25286, 25290, 25305,
25315, 25375, 25376, 25470, 25385,
25395, 25399, 25471, 25510, 25630,
25950, 25955, 25965, 25970, 25995,
26003, nr. 2, 26060, 26065, 26100 en
26248 voor kennisgeving aan te
nemen.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is de voortzetting van
de behandeling van:
- het wetsvoorstel Vaststelling

van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Ministerie van Sociale Zaken
en Werkgelegenheid (XV) voor
het jaar 1999 (26200-XV);
- het wetsvoorstel Vaststelling

van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Spaarfonds AOW voor het
jaar 1999 (26200-F).

De algemene beraadslaging wordt
hervat.
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Minister De Vries: Mijnheer de
voorzitter! Ik heb voor de middag-
pauze uiteengezet welk beleid het
kabinet voorstaat. Ik heb aangegeven
wat er de afgelopen jaren is bereikt
en hoe wij verder willen gaan. Ik wil
nu eerst ingaan op het specifieke
pakket en vervolgens op de
problematiek van generieke
verhogingen van de minimumuitke-
ring.
Er is verschil van inzicht tussen

het kabinet en de Kamer met
betrekking tot de omvang van het
specifieke pakket dat thans wordt
voorgelegd. Zowel van de kant van
de regeringspartijen als van de kant
van de oppositie is om een ruimer
specifiek pakket gevraagd. Er zijn
aanvullende maatregelen gevraagd
voor extra bijzondere bijstand voor
langdurige werklozen, gezinnen met
kinderen en jonggehandicapten.
Mevrouw Schimmel, mevrouw
Bijleveld en de heer Van Zijl hebben
vragen gesteld over de bijzondere
bijstand. Mevrouw Schimmel en de
heer Van Zijl hebben gevraagd om
een deel van de voorgenomen
verhoging van de bijzondere bijstand
naar voren te halen. De toevoeging
aan het Gemeentefonds in 1999 zou
niet 50 mln. maar 100 mln. moeten
zijn. Mevrouw Bijleveld heeft een
toelichting gevraagd op het
bijzondere karakter van de bijzondere
bijstand.
De heer Van Zijl heeft naar mijn

smaak terecht opgemerkt dat de
bijzondere bijstand een adequaat
instrument blijkt om huishoudens die
dat het meest nodig hebben, gericht
financieel tegemoet te komen. Het
regeerakkoord voorziet daarom ook
in een structurele verruiming van het
budget voor de bijzondere bijstand
van 150 mln., naast de extra
verhoging van 250 mln. van het
vorige kabinet. Het recente onder-
zoek ’’Brede steun voor smalle
beurzen’’ laat zien dat vrijwel alle
gemeenten tot intensivering van de
bijzondere bijstand zijn overgegaan.
Terugdringing van het niet-gebruik
heeft de nadrukkelijke aandacht van
de gemeenten. Hiermee is de druk
op gemeentelijke budgetten
toegenomen, aldus de heer Van Zijl.
Ik kan dit niet ontkennen. Ik zal straks
ingaan op het amendement van de
heer Van Zijl.
Wat de bijzondere bijstand

bijzonder maakt, is de mogelijkheid
tot afstemming op de individuele

De heer De Vries, minister van Sociale Zaken en Werkgelegenheid
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